
PROTOKÓŁ NR 157 / 2009 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 25 czerwca 2009 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 9.30, zakończono o godz. 12.00. 

  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tomasz Kranc   - Wicestarosta 
2. Andrzej Bielecki   - Członek Zarządu Powiatu 
3. Wiesław Ewertowski  - Członek Zarządu Powiatu 
4. Andrzej Wieczorek   - Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

5. Danuta Królczyk   - Skarbnik Powiatu 
6. Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu 
7. Edyta Owczarzak - kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
 Rodzinie 
8. Małgorzata Klessa - kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 
9. Mariola Substyk - inspektor Biura Rady 
10.Kinga Basiura   - sam. referent, protokolantka 

 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 18 czerwca 2009 roku. 
3. Informacja Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Zapoznanie z wnioskami burmistrzów/wójtów gmin powiatu wągrowieckiego o 

środki z PFOŚ i GW na usuwanie wyrobów zwierających azbest- ustalenie zasad 
udzielania dotacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu wyłaniającego kandydata na stanowisko dyrektora DPS 
w Srebrnej Górze. 

6. Podjęcie decyzji o usytuowaniu SOSW w Wągrowcu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie sporządzania skonsolidowanego bilansu za 2008 rok. 
8. Informacja w sprawie procedury przetargowej na udzielenie długoterminowego: 

kredytu, pożyczki na zadania inwestycyjne. 
9. Rozpatrzenie wniosków komisji stałych Rady Powiatu. 
10. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
11. Uwagi i wnioski. 
 
Ad 1 
Odczytano i przyjęto porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Ad 2 
Przyjęto protokół Zarządu Powiatu z dnia 18 czerwca 2009r. 
 

 



Ad 3 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- posiedzeniu, na którym dokonano rozdziału środków na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej, 
- zakończeniu narodowego spotkania integracyjnego osób niepełnosprawnych w 
Wielspinie, 
- posiedzeniu komisji zdrowia, 
- spotkaniu z p. L. Czajkowskim dot. zorganizowania biegu na rolkach Lüneburga – 
Wągrowiec, 
- Powiatowej Wystawie Koni w Podlesiu Kościelnym, 
- spotkaniu w Poznaniu z dyrekcją PKP dotyczącym gruntów pod budowę ronda, 
- spotkaniu w Agencji Rozwoju Północnej Wielkopolski w Pile dot. procesu 
likwidacji Agencji,  
- posiedzeniu komisji bezpieczeństwa i komunikacji, 
- spotkaniu w Domu Samopomocy dot. realizacji programów unijnych, 
- spotkaniu w ZSP nr 1 w Wągrowcu, dotyczącym lokalizacji Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego.  
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskami burmistrzów/wójtów gmin powiatu 
wągrowieckiego o środki z PFOŚ i GW na usuwanie wyrobów zwierających azbest- 
ustalenie zasad udzielania dotacji. Temat przedstawiła M. Klessa, kierownik Wydziału 
Ochrony Środowiska, omawiając zasady dofinansowania dla gmin na usuwanie 
wyrobów azbestowych. Ustalono wielkość dotacji, która będzie uzależniona od 
wielkości środków zadeklarowanymi przez gminę, do kwoty przeznaczonej w 
budżecie. 
Dokumenty w ww. sprawie są załącznikiem nr 1 do protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powołania komisji 
konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu wyłaniającego kandydata na 
stanowisko dyrektora DPS w Srebrnej Górze, której treść omówiła E. Owczarzak, 
kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. W skład komisji weszli: 
Andrzej Bielecki – przewodniczący 
Edyta Owczarzak – sekretarz 
Wiesław Ewertowski – członek 
Irena Wojewódzka – Kucz – członek 
Krzysztof Migasiewicz – członek 
Danuta Królczyk – członek 
Halina Niedbalska – członek 
 
Uchwała jest załącznikiem nr 2 do protokołu. 
 
Ad 6 
O godz. 10.50 nastąpiła przerwa w posiedzeniu Zarządu Powiatu, w trakcie której 
Zarząd dokonał wizji lokalnej pomieszczeń po byłym Wydziale Komunikacji w 
Miejskim Domu Kultury, celem usytuowania Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Wągrowcu oraz Powiatowej Biblioteki Publicznej. Do podjęcia 

 



decyzji konieczna jest opinia kierownika Wydziału Architektury i Budownictwa tut. 
Starostwa, Dariusza Przesławskiego odnośnie stanu budynku. Zarząd Powiatu nie 
podjął więc decyzji co do ostatecznego usytuowania Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. W wizji uczestniczyła także Elżbieta Rożnowska, dyrektor 
Powiatowej Biblioteki, która omówiła możliwości wykorzystania pomieszczeń przez 
bibliotekę. 
 
Ad 7 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie sporządzania 
skonsolidowanego bilansu za 2008 rok, która omówiła D. Królczyk, Skarbnik 
Powiatu. 
Uchwała jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad 8 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją w sprawie procedury przetargowej na 
udzielenie długoterminowego: kredytu, pożyczki na zadania inwestycyjne. Sprawę 
omówiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na 
uruchomienie procedury zamówień publicznych dotyczącej udzielenia 
długoterminowego kredytu. 
 
Ad 9 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski komisji stałych Rady Powiatu, które 
przedstawiła M. Substyk, inspektor w Biurze Rady: 
 
1. Komisja Bezpieczeństwa i  Komunikacji wnioskuje: 
1.1) o opracowanie zasad dot. likwidacji azbestu z Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, 
 
2.1) uzupełnić w sprawozdaniu o realizacji PPGO:  
- dołożyć do 100% odbioru odpadów komunalnych, 
- aby uruchomić we wszystkich gminach punkty odbioru zużytego sprzętu AGD, 
 
Wnioski zostały skierowane do Wydziału Ochrony Środowiska celem rozeznania. 
 
3.1) aby w programie odnowy dróg „Schetynówki” w projekcie dot. odnowy drogi 
/Skoki –Kuszewo/, odnowę rozpocząć od m. Skoki w kierunku Kakulina - Kuszewo 
(wniosek przyjęty jednomyślnie). 
 
Wniosek został skierowany do Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 
 
2. Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
wypracowała wnioski: 
2.1) o określenie zbliżonych do realnych kosztów realizacji w Zespole Opieki 
Zdrowotnej projektu współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej oraz o 
rzetelne określenie kosztów funkcjonowania szpitala do końca bieżącego roku. 
 
Wniosek został skierowany do Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu celem jego 
realizacji. 

 



 
2.2) o rozważenie zlecenia audytu cieplnego w celu obniżenia kosztów ogrzewania w 
4 jednostkach powiatowych znajdujących się przy ul. Kościuszki (ZOZ Wągrowiec,           
ZSP nr 2, SKiOPS Wagrowiec oraz Wydział Komunikacji- przychodnia) – 8 
obecnych  - 8 za. 
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Europejskiego i Rozwoju celem jego 
rozeznania. 
 
zapytania: 
1). Czy UAM w Poznaniu ma opóźnienia w płatnościach wynajmu pomieszczeń w 
ZSP nr 2 w Wągrowcu i czy reguluje je zgodnie z zawartą umową?, 
 
Wniosek został skierowany do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu 
celem udzielenia stosownych wyjaśnień. 
 
2). Jakie są szczegóły procedury wejścia na drogę przekształceń Zespołu Opieki 
Zdrowotnej?, 
 
Wniosek został skierowany do Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia celem jego 
rozeznania. 
 
3). Kto podejmuje decyzje o zamieszczeniu artykułu do naszego Kuriera 
Powiatowego?. 
 
Odpowiedź na wniosek zostanie udzielona przez Biuro Rady. 
 
3. Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  wypracowała wniosek: 
 
3.1) Komisja wnioskuje, aby Zarząd Powiatu Wągrowieckiego powiadomił 
niezwłocznie Komisję Edukacji o wynikach toczącego się postępowania w stosunku 
do Dyrektora I LO p. I. Biniewskiego. 
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu celem udzielenia 
stosownych wyjaśnień. 
 
Ad 10 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 30 czerwca br. o godz. 14.00. 
 
Ad 11 
Uwagi i wnioski.  
 
D. Królczyk, Skarbnik Powiatu powiadomiła o umniejszeniu budżetu Domu Pomocy 
Społecznej w Srebrnej Górze o 61.695 zł na podstawie decyzji Wojewody 
Wielkopolskiego. 
 

 



Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem, jakie wpłynęło od Wielkopolskiego Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w Poznaniu w sprawie ustawienia lustra w obrębie ulic 
Cysterskiej i Poznańskiej w Wągrowcu. 
Pismo jest załącznikiem nr 4 do protokołu. 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się także z treścią listu, który nadesłał Lech Sobczak. 
List jest załącznikiem nr 5 do protokołu. 
 
Więcej wniosków nie złożono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

  Protokołowała 
          ______________ 
              /K. Basiura/ 

Wicestarosta 
 

_____________________ 
             /Tomasz Kranc/ 

 
 

        Andrzej Bielecki                    ____________________ 
 
 
            Wiesław Ewertowski    _____________________  
                                               
 
                                         Andrzej Wieczorek                ____________________ 
 
 
 
 

 


